
 

 

Mededeling i.v.m. de ingestelde éénrichting in 
Loonbeek 

N-VA Huldenberg | 22 december 2021 

Gemeenteraad van 28-10-2021: Vragenronde over de verkeerssituatie rond de 
school van Loonbeek 
 
Beste inwoners van Loonbeek, in het bijzonder die van de Biezenstraat, de Korenheide en 
de Jan Vander Vorstlaan. 
 
U zal wel al vastgesteld hebben dat de opgelegde éénrichting in het straatje naast de kerk 
van Loonbeek op elk ogenblik van de dag, ook tijdens de werk- en schooluren, genegeerd 
wordt. Dit vinden we spijtig en gevaarlijk omdat het verwarrend is voor kinderen. 
 
Op onze website https://huldenberg.n-va.be kan u lezen wat daarover gevraagd werd door 
onze fractievoorzitter Dominik Verhaegen en wat daarop geantwoord werd op de 
gemeenteraad van 28/10/2021. 
 
De gesproken versie vindt u via 
https://huldenberg.notubiz.be/vergadering/817801/%2028-10-2021 vanaf ±01:07. 
 
We vinden het belangrijk dat u op de hoogte bent van het standpunt van het 
gemeentebestuur en dat u zelf kan oordelen. 
 
Wij nemen akte van dit standpunt maar toch dit: 

• Voor inwoners van de Biezenstraat is de omleiding 1,4 km. 
• Wat is de zin van de éénrichting voor iemand die komende van Huldenberg via de 

Jan Vander Vorstlaan naar de Korenheide of de Biezenstraat moet? 
• We denken dat er oplossingen zijn die de veiligheid van de kinderen vergroot. 

Bijvoorbeeld door een dynamische invoering van de éénrichting. 
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